
Bäckaby Hembygds och sockenförening 

 

Protokoll från styrelse 2023-09-26 i Slageryd hos Kim kl. 18.30 – 20.30 

Närvarande: Anna-Catharina Nelson, Bodil Kramare, Kjell-Egon Strandh, Sven Eriksson, Håkan Söderberg 

och Stefan Hjort. 

 

1. Ordföranden Anna-Catharina Nelson hälsar alla välkomna. 

 

2. Föregående protokoll gås igenom. 

 

3. Kassörens rapport. Föreningen har 113 medlemmar. Gymmet 66 årskort. Kassan är 348670:-. 

Sommarserveringen har ett stort svinn eller stöld som inte kan förklaras. 

 

4. Bäckabygårdens veranda har fått nya halksäkra plattor på golvet. Tack Stefan hjort och Åke Rydlund 

 

5. Programblad för hösten -23 skall utdelas. Ligger på expeditionen. 

 

6. Det finns planer på en bussresa till Västergötland till våren. Eventuellt tillsammans med Ramkvilla. 

Föreningen bidrar till kostnaden. 

 

7. Vandrarhemmet i Plymska huset. Efter brandbesiktningen får max 5 rum och 9 gäster bokas in. 

Utrymningsvägar skall visas i varje rum. Kommunen skall byta till en brandsäker dörr mellan kök 

och hall. Kommun en vill göra sig av med Plymska huset. Sälja det billigt till vår förening eller till 

vem som helst. I nuläget händer ingenting. Styrelsen anser sig inte ha råd att ta emot det. 

 

8. Sommarserveringen behöver en ledare för nästa år. Anna-Catharina Nelson arbetar med frågan. 

 

9. Årsmötet planeras till 23 februari 2024. 

 

10. Kassör. Stefan Hjort avgår vid årsmötet, och en ny måste väljas. Anna-Catharina Nelson frågar 

Håkan Söderberg. 

 

11. Övriga frågor. 

Kjell-Egon Strandh och Håkan Söderberg fixar julgran vid Plymska. 

Valberedningen är Marie Bergström och Tomas Fast. Hjälp dem med förslag på namn. 

Gräsklipparen skall vinterförvaras hos Kjell-Egon Strandh. 

Kjell-Egon Strandh och Stefan Hjort rapporterar från kommunens föreningsmöte. 

 

12. Nästa styrelsemöte blir efter kallelse. Svara så ordföranden vet att det är läst. 

 

13. Ordföranden avslutar mötet. 

 
Kjell-Egon Strandh   Anna-Catharina Nelson 

sekreterare    ordförande 


